
Informace z radnice 

 Jako zhotovitel veřejné zakázky Přeložení vodovodu na sídlišti Čs. armády byla vybrána firma 

Jindřichohradecké montáže, s. r. o. za cenu 319 520,- Kč. Jedná se o neplánovanou investici 

související s plynofikací sídliště. 

 Na plno se rozběhly práce na zavedení plynu na sídlišti Čs. armády. Akci investičně zajistila 

společnost E-ON. Přes drobné problémy se dá předpokládat zdárné dokončení akce do začátku 

topné sezóny. 

 Ukončena byla výstavba parcel pro 11 rodinných domků Za Kozlovkou (ulice Luční). 

 Město vykoupilo další pozemky v průmyslové zóně za 600 tis. Kč.  

 Na 2. etapu opravy varhan v kostele Nanebevzetí Panny Marie přispělo město Římskokatolické 

farnosti částkou 50 tis. Kč. Částečně opravené varhany jsme si mohli poslechnout na 1. 

varhanním koncertu 6. července, který uspořádalo město u příležitosti oslav 350 let svého vzniku. 

 8. července jsme museli řešit další havárii vodovodního řadu, tentokrát v ulici Hradecká. 

 Stav dubů kolem Panské cesty začíná být kritický. U třech stromů musel být neprodleně proveden 

zdravotně bezpečnostní prořez z důvodu hrozící škody. V rozpočtu města na příští dva roky bude 

nutno počítat s údržbou stromů, která si dle odborného odhadu vyžádá částku asi 500 tis. Kč. 

 Proběhlo jednání na státním fondu životního prostředí a ministerstvu životního prostředí, 

abychom si vyjasnili otázky kolem dotace na akci Kanalizace a vodovod Stará Včelnice. Situace 

pro město není vůbec příznivá, stále není odvrácena hrozba vrácení dotace 3,5 mil. Kč. 

Podrobnější informace bude vhodné uvést v samostatném článku po závěrečném vyhodnocení 

akce. 

 Další menší vydání si vyžádalo odbahnění přivaděče k rybníku Kozlov (40 tis. Kč), rekonstrukce 

doskočiště výšky na stadionu (10 tis. Kč město, 30 tis. Kč vlastní prostředky TJ a 100 tis. Kč dotace 

z kraje) a výměna bojleru na Athéně (51 tis. Kč). 

 23. července navštívil město předseda senátu Milan Štěch.  Zajímal se mj. o zajištění provozu 

základní a mateřské školy a počet dětí. Projednány byly i otázky možnosti využití průmyslové 

zóny a možnosti záchrany dotace na kanalizaci ve Staré Včelnici. 

 Začaly práce na přípravě voleb do krajského zastupitelstva. Volby se budou konat ve dnech 12. a 

13. října letošního roku.  

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


